
 

Protokoll vid Årsmöte i 

föreningen MALENBO 

25 Juli 2023 kl 18.30 i Kommunhuset  

 

Närvarande: Malenbos styrelse samt ca 40 medlemmar 

 
Inbjuden talare: Till årets möte hade vi bjudit in Ingrid Persson Skog som 

berättade om Malens historia. Ett mycket trevligt och intressant föredrag. 

Ingrid håller många guidade turer i Malen men även Båstad med omnejd. 

https://www.sprakguiden.com/guideturer  

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat.  

 
2. Dagordningen – Årsmötet godkände den föreslagna dagordningen. 

 
3. Val av mötesledare – Till mötesledare valdes ordföranden Gunnar 

Ericsson. 
 

4. Val av mötessekreterare – Till mötessekreterare valdes Caroline 
Prabert. 

 
5. Val av två protokollsjusterare – Årsmötet valde Kaj Abbestam och 

Christina Eberhardson att tillsammans med ordföranden justera 
dagens protokoll. 

 
6. Godkännande av kallelsens utskick – Årsmötet godkände 

kallelsen och att den sänts ut i god tid före mötet. 

 
7. Årsberättelsen – Ordföranden gick igenom styrelsens berättelse av 

verksamhetsåret, som även ligger på hemsidan. Ordföranden 
redogjorde också för årsredovisningen för verksamhetsåret 2022-06-

01 tom 2023-05-31. 
  

8. Revisorernas berättelse – I revisorernas frånvaro föredrog 
ordföranden revisorernas yttrande över årsberättelse och 

årsredovisning och att de tillstyrkte ansvarsfrihet för styrelsen. 
 

9. Ansvarsfrihet för styrelsen – Årsmötet beslutade ansvarsfrihet för 
styrelsen för det gångna verksamhetsåret. Ordföranden framförde ett 

tack till styrelsen för gott samarbete. 
 

10. Val av styrelseordförande – Gunnar Ericsson har varit ordförande i 

styrelsen sedan 2013 och har valt att avsäga sig det uppdraget men 
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sitter gärna kvar som styrelseledamot. På årsmötets förslag nyvaldes 

Tobias Brask till ordförande för verksamhetsåret 2023-2024. 
 

11. Val av styrelseledamöter – Val av 3 ledamöter på 2 år. Mötet 
föreslog och godkände omval av Caroline Prabert, Gustaf Lindskog 

och Martin Widin.  
För att få mer balans, val av 2 ledamöter endast på 1 år. Mötet 

föreslog och godkände omval av Gunnar Ericsson och Ann-Louise 
Abbestam. 

 
12. Val av styrelsesuppleanter – Val av 1 suppleant på 2 år. Mötet 

föreslog och godkände omval av Kjell Frunck. 
 

13. Val av revisorer – På årsmötets förslag omvaldes Peter Lindskog 
och Bo Ekelund till revisorer för räkenskapsåret 2023-2024. 

 

14. Val av revisorssuppleanter – På årsmötets förslag omvaldes Per-
Olov Sköld, till revisorssuppleant för räkenskapsåret 2023-2024. 

 
15. Val av valberedning – Då ingen anmälde intresse att ta på sig 

denna uppgift beslutade årsmötet lämna uppgiften till styrelsen för 
kommande verksamhetsår också. 

 
Efter valen var klara, reste sig alla styrelsemedlemmar upp och 

presenterade sig, för att alla skulle få ett ansikte på namnen. 
 

16. Årsavgiften – Styrelsen framförde genom ordföranden, en 
oförändrad årsavgift på 150 kronor. Årsmötet fastställde årsavgiften 

till kommande verksamhetsår till 150 kronor. 
 

17. Information om prioriterade frågor – Ordföranden redogjorde för 

de frågor som tagits upp vid olika tillfällen under året, med 
kommunens tjänstemän.  

 
18. Insända frågor, samt frågor som diskuterades under mötet –  

 
a. Inga insända frågor har kommit in före årsmötet i år. 

 
b. Liksom förra året diskuterade vi badstegarnas isättning och 

upptagande. Idag sätts de i tidigast vid Valborg och tas upp senast 
den 31 oktober. Vädret kan dock göra att de sätts i både senare 

och tas upp tidigare. Styrelsen har diskuterat permanent stege vid 
Tångbryggan med kommunen, och vi har erbjudit oss delfinansiera 

en sådan. Kommunen har svarat att de har detta på en långsiktig 
plan. Vi fortsätter våra diskussioner och hoppas kunna påverka 

detta. 

En medlem föreslog att Montageservice kanske kan göra jobbet 
och även sponsra. Kan vara bra reklam för dem. 

 
 



c. Fåglar (kråkor/kajor) som attackerar – En medlem tog upp att 

större fåglar har blivit en pina på stränder och även i trädgårdar. 
De attackerar människor på stranden samt tar medhavd mat. Även 

i trädgården kan man omöjligt ställa fram mat utan uppsikt. Går 
det att skjuta undan dem, åtminstone en del? 

SVAR: Styrelsen tar med den frågan och ser om kommunen kan 
beordra sina skyddsjägare att få ned stammen lite. 

 
d. Hål i asfalten - en medlem på Nygatan påpekade att det är stora 

hål i asfalten på Nygatan och utanför vissa hus blir det stora 
vattensamlingar att hoppa över för att komma ut. Många vägar i 

Malen är ett lapptäcke. Kan man driva frågan att förbättra detta? 
SVAR: Styrelsen tar med sig den frågan också. 

 
e. Dränering ut i havet – En medlem har försökt påverka 

kommunen angående dräneringen ut i havet. Gatubrunnar och 

dränering är samma system och räcker inte till. Det blir ofta helt 
igenkläggat. Vid de stora översvämningarna den 31 juli 2021 och 

18 augusti 2022 hade det varit bra om systemet varit bättre 
rensat. Kanske föreningen kan påverka kommunen lättare, att få 

dem rensa systemen oftare. 
Kommunen ger byggnadstillstånd för bergvärme och bassänger i 

trädgårdarna, men förbättrar inte utflödet. 
Gatubrunnar är Båstad kommuns ansvar, men de beställer arbetet 

från NSVA i Helsingborg som medlemmen varit i kontakt med. 
SVAR: Styrelsen tar med sig den frågan också. 

 
f. Fler bänkar vid havet – En medlem önskar fler bänkar.  

SVAR: Styrelsen tar med sig frågan. 
 

g. Kvällsbelysning på lekplats – En medlem önskar kvällsbelysning 

på lekplatsen vid Tångbryggan. Det är förberett för belysning på 
den renoverade lekplatsen vid Malenbadet, men ingenting finns vid 

Tångbryggan.  
SVAR: Styrelsen tar med sig frågan. 

 
Ordföranden tackade medlemmarna för förslagen och 

uppmanar alla som har fler frågor man önskar att styrelsen 
driver, att kontakta styrelsen. Kontakta oss via e-mail: 

styrelsen@malenbo.se  
 

h. Hur når vi ut till fler medlemmar? – Vi har mailadresser till 
många betalande medlemmar, men inte till alla. Styrelsen vädjar 

till alla att sända in en adress, så att vi lättare når ut. Är inte 
grannen medlem, lägg gärna ett varmt ord för vårt arbete och 

värva dem som medlemmar.  
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19. TACK – Vise ordföranden/sekreteraren passade på att tacka Gunnar 

för hans stora insats som ordförande i föreningen under 10 år. Vi är 
mycket glada för att Gunnar sitter kvar i styrelsen som ledamot. 

Gunnar fick en varm applåd.  
 

20. Avslutning – Ordföranden tackade alla för visat intresse och 
avslutade mötet, och passade samtidigt på att påminna alla om 

grillkvällen som vi arrangerar vid Tångbryggan den 9 augusti.  

Anmälan sker till grillkvall@malenbo.se  

 

 

Båstad den 1 Augusti 2023 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________ _________________________ 

 Kaj Abbestam  Christina Eberhardson 

 

 _________________________ 

 Gunnar Ericsson 
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